
Zápis z jednání finanční komise AS VŠE konané dne 19.3.2010 
 
 
Přítomni: Češková, Radová, Chlapek, Svoboda M., Sieber, Soběhart, Taušer, Nový, 

Zelenka, Vlnas 
Omluveni: Bobek 
Hosté:  Hindls, Hronová, Svoboda L. Gočev 
 
 
 
Jednání FK se týkalo těchto záležitostí: 
 
1) Diskuse nad materiálem prezentovaným p. kvestorem „Hodnocení čerpání rozpočtu VŠE 
v Praze za rok 2009“. 
 
Finanční komise AS VŠE doporučuje AS VŠE vzít na vědomí materiál „Hodnocení 
čerpání rozpočtu VŠE v Praze za rok 2009“ 
 
2) Diskuse nad materiálem „Návrh rozpočtu VŠE na rok 2010“, který byl rovněž předložen 
kvestorem školy Ing. Liborem Svobodou 
 
Finanční komise AS VŠE doporučuje akademickému senátu VŠE projednat na svém 
zasedání 29.3.2010 návrh rozpočtu VŠE Praha, který bude předložen ve dvou částech:  v 
pondělí 22.3.2010 hlavní část rozpočtu, která bude obsahovat všechny části rozpočtu 
mimo tabulky upřesňující rozdělení mezi F1 až F5, ve středu 24.3.2010 upřesňující část 
rozpočtu, která bude obsahovat upřesněné tabulky rozdělení prostředků mezi F1 až F5. 
 
3) Diskuse nad materiálem „Srovnání různých způsobů výpočtu rozdělení institucionální 
podpory fakultám VŠE“ vypracovaný ing. Gočevem z národohospodářské fakulty. 
 
FK AS doporučuje AS, aby přijal usnesení, které pověří vedení školy, aby zpracovalo 
strategii rozdělování finančních prostředků  a určilo míru zohlednění způsobu 
rozdělování prostředků z ministerstva na VŠE do způsobu rozdělování prostředků mezi 
fakulty 
 
FK AS doporučuje vedení VŠE, aby součástí návrhu rozpočtu VŠE na rok 2010 bylo i 
rozdělení prostředků institucionální podpory mezi jednotlivé fakulty. 
 
FK AS doporučuje přijmout usnesení, které by zavázalo vedení školy ke krok ům 
vedoucím ke zlepšení publikačních výstupů fakult VŠE a to racionálním způsobem. 
Institucionální podpora vědy se stává čím dál významnější součástí  rozpočtů vysokých 
škol. 
 
 
 
 
 
Vladímír Zelenka 
předseda FK AS VŠE 


